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 27. let, stávající člen a kandidát do AS FEL 

Kandiduji do svého již třetího volebního období. V současném senátu 

jsem mimo jiné značnou dobu působil jako jeho tajemník. Bránil jsem se 

schvalování řádů a pravidel bez hotových směrnic. 

Fakulta se zaměřuje na excelenci ve spekulativních kritériích a mezitím jí uniká 

realita problému s poklesem úrovně v rámci ČR. Zaměřením se na různá 

kritéria a často neúčelné řády fakulta rezignuje na odpovědnost ve skutečném 

řízení, výuka a výchova studentů je hlavní činností fakulty už jen formálně.  

 
 

Zaměřením se na špičkovou vědu získáváme zpět finance, které jsou vinou vnějších událostí vysokému 

školství a výuce odepřeny, to je nepopiratelný úspěch fakulty. Současně s tím ale nemohu ignorovat, že na 

úkor rezignace na kvalitní výuku a materiály pro ni. Nesouhlasím, že „výuka a vyučující se nevyplatí“. 

V rámci kontrolní pravomoci senátu se chci dále věnovat: 

 Péči o kvalitu výuky, jako jediné skutečné hodnoty, kterou fakulta může studentovi nabídnout. 

 Podpoře zvyšování „kvality“ výuky a vědy metodami, jež nejsou na hraně morální a zákonné! 

 Máme sice Kariérní řád, bylo by vhodné pracovat na úpravě pro kontinuitu oborů, výuky. 

 Čelit a obci vysvětlovat nepopulární kroky, neschovávat odpovědnost za čísla, řády, kritéria. 

Ještě nejsem odtržen od reality starostí studentů, pořádám za FEL Akci Prvák. Znám specifika 

doktorského studia, mám i praktické zkušenosti s výukou, funkcí fakulty i podílu na výzkumu, 

setkávám se i s problémy zaměstnanců. Elektrotechnika a fakulta je stále mojí osobní vášní. 

 

 

 S kandidaturou do AS FEL souhlasím. Dne: 25. 2. 2016  

 


